
OPPIMISKESKUSTELU 3 – 6 LUOKILLA  
OPPIJANA KEHITTYMINEN 
SELKOSUOMI  

  
 

 
Nimi:       Luokka:    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SYYSTERVEISIÄ OPETTAJALLE:  
  
 
 

 

Mitä haluan oppia koulussa syksyllä? 
  

  
  

Mitkä asiat kiinnostavat minua? 
  
 
Mitä sinun lapsesi osaa hyvin? Mitä äiti tai isä ajattelee lapsen koulunkäynnistä? 
  

  

  

  

  

  

  

  

  
  



KÄYTTÄYTYMINEN JA 
TYÖSKENTELY   

MINULLE TÄRKEIMMÄT 
TAVOITTEET, VALITSE 
VÄHINTÄÄN YKSI  

TAVOITTEEN 
TOTEUTUMINEN 
  

Teen asiat sääntöjen ja ohjeiden 
mukaan. 

  
 

Olen ystävällinen. Käyttäydyn hyvin.     
 

Teen kaikki tehtävät sekä kotona että 
koulussa (koulutehtävät ja läksyt). 

  
 

Pidän huolta omista ja koulun 
tavaroista (esim. kirjat, vihkot, kynät, 
kumit). 

  
 

Annan toisille työrauhan. En melua 
tunnilla. 

  
 

Osaan tehdä tehtäviä yksin. Opettaja voi 
luottaa minuun.  

  
 

Osaan työskennellä ryhmässä. Osaan 
työskennellä parin kanssa. Opettaja voi 
luottaa minuun.  

  
 

  
OPPIAINEET JA LAAJA-ALAISET 
TAIDOT   
  

MINULLE TÄRKEIMMÄT 
TAVOITTEET, KIRJOITA 
VÄHINTÄÄN YHDESTÄ  

TAVOITTEEN 
TOTEUTUMINEN 
  

Lukeminen     
 

Kirjoittaminen     
 

Matematiikka    
 

A1 -kieli    
 

Mitä osaan hyvin muissa oppiaineissa 
(esimerkiksi Liikunta, kuvaamataito, 
käsityö):   
  
  
  
  
  

    

 
 

 
 
 
TAVOITTEEN TOTEUTUMINEN   
 
3 tähteä väritetään, kun lapsi osaa taidon tai tavoitteet. Hän on esimerkkinä muille ja kannustaa muitakin.   
2 tähteä väritetään, kun lapsi osaa taidon tai tavoitteet. Hän on tehnyt tehtäviä paremmin ja käyttäytynyt paremmin, 
kun opettaja on auttanut ja neuvonut häntä.  
1 tähti väritetään, kun lapsi harjoittelee taitoa tai tavoitteita. Hän on tehnyt tehtäviä paremmin ja käyttäytynyt 
paremmin, kun opettaja on auttanut ja neuvonut häntä. 



LAAJA-ALAISEN OSAAMISEN TAIDOISTA (L1 – L7)                                                     
VUOSILUOKILLA 3 – 6 KESKUSTELLAAN VÄHINTÄÄN SEURAAVISTA: 

 

L4 Monilukutaito   MINULLE TÄRKEIMMÄT 
TAVOITTEET, 
VALITSE VÄHINTÄÄN YKSI     

TAVOITTEEN 
TOTEUTUMINEN  

Osaan etsiä tietoa eri paikoista, 
esimerkiksi internetistä, lehdistä ja 
kirjoista.   

  
 

Osaan miettiä, onko tieto luotettavaa. 
Osaan miettiä, onko tieto totta vai ei.   

  
 

Osaan käyttää sosiaalista mediaa 
turvallisesti (esim. WhatsApp, 
Facebook, Instagram, Snapchat, 
TicToc). 

  
 

 
L5 Tieto- ja viestintäteknologinen osaaminen (tietokoneilla ja tableteilla tehtävät asiat) 
  
Osaan luokkatasoni tvt-taidot, joita 
olemme harjoitelleet tänä vuonna (tvt = 
tietokoneilla ja tableteilla tehtävät 
asiat).  

  
 

 
L6 Työelämätaidot ja yrittäjyys   
  
Osaan kertoa, missä olen hyvä.   

  
Kestän pettymyksiä ja ymmärrän, miksi 
en saa aina tehdä mitä itse haluan. 
Ymmärrän, miksi minua joskus 
kielletään.  

  
 

Jaksan tehdä vaikeat tehtävät loppuun 
asti. 

  
 

 
L7 Osallistuminen, vaikuttaminen ja ympäristöstä huolehtiminen  
  
Osallistun, ja minulla on ideoita.    

 

Teen ympäristöystävällisiä 
valintoja. Ajattelen luontoa ja metsää. 
En käytä vettä tai sähköä turhaan. 
Lajittelen roskat. 

  
 

  
 
 
 
 



KESKUSTELUUN AIHEITA:   
 
Onko lapsella kavereita? 
Miten lapsi oppii parhaiten? Mikä on lapselle helppoa ja mikä vaikeaa? 
Kuunnellaanko lasta koulussa? 
Onko koulussa hyvä olla? 
Kuinka paljon lapsi pelaa pelejä tai katsoo telkkaria? 
Millaisia pelejä lapsi pelaa tai elokuvia lapsi katsoo? 
Syökö lapsi terveellistä ruokaa? 
Nukkuuko lapsi tarpeeksi? 
Harrastaako lapsi liikuntaa? 

 

 
OPPIMISKESKUSTELUSSA ESIIN TULLEET ASIAT, SOPIMUKSET JA TAVOITTEET 
TULEVAAN:  
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oppimiskeskustelupäivä: ____.____.20_____  

  

Allekirjoitukset:  

  

Oppilas:  

  

Huoltaja (äiti tai isä):  

 

Opettaja:  
 

  

 


